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Z Á P I S N I C A 

z 11. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Lopúchove, 

konaného dňa 30.05.2024 o 19.00 hod. v zasadačke obecného úradu 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva bolo zvolané starostom obce Andrejom Demským v zmysle 

ustanovenia § 12. odst. 1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 

a doplnkov. 

p. starosta Demský privítal poslancov obecného zastupiteľstva a taktiež privítal na zasadaní aj hlavnú 

kontrolórku obce pani Ing. Šuťákovú.  

V prezenčnej listine z celkového počtu piatich poslancov sa prezentovali všetci  poslanci zastupiteľstva, 

čím bola splnená podmienka nadpolovičnej väčšiny a taktiež skonštatoval, že zastupiteľstvo je 

uznášania schopné. Prezenčná listina zo zasadnutia obecného zastupiteľstva je prílohou tejto zápisnice. 

Prítomní poslanci: 5 - Ľuboš Tkáčik (zástupca starostu), Mgr. Jozef Goliaš,  Ing. Milan Novotný, Ján 

Kolesár a Stanislav Vavrek. 

Neprítomní poslanci: žiadny 

1. OTVORENIE SCHÔDZE 

Návrh programu tejto schôdze spolu s prílohami bol elektronicky zaslaný starostom obce p. Demským. 

Program bol odprezentovaný s tým, že poslancom zastupiteľstva bola ponúknutá možnosť jeho zmien 

a doplnkov. Starosta obce k zaslanému programu neprijal od poslancov žiadne pozmeňujúce či 

doplňujúce návrhy v ústnej a ani v elektronickej forme. 

Program schôdze bol následne odprezentovaný starostom obce p. Demským.  

P. Demský navrhol z programu vypustiť bod č. 4, kde sa mu Pavol T. ospravedlnil s tým, že sa zúčastní 

najbližšieho zasadania.  

Program schôdze bol následne aj jednohlasne schválený s tým, že bod č. 4 sa z tejto schôdze vynecháva, 

a rokovať sa bude podľa programu, ako je uvedený podľa jednotlivých bodov nižšie: 

1. Otvorenie schôdze 

2. Návrhová komisia, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Prerokovanie vysporiadania pozemkov pri budove obecného úradu s p. Pavlom T. 

5. Správa z finančnej kontroly za IV. štvrťrok 2023 

6. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

7. Dôvodová správa ku kontrolnej činnosti (KČ) za rok 2023 

8. Správa z finančnej kontroly za I. štvrťrok 2024 

 9. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2024 

 10. Zásady hospodárenia a nakladanie s majetkom obce   
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 11.  Výsledok VO - Projektová dokumentácia - Zníženie energetickej náročnosti 

12. Zmluva s výhercom Verejného obstarávania (VO) 

13. Zmluva o poskytnutí fin. príspevku – Zariadenie opatrovateľskej služby (ZOS) Bardejov 

14. Rôzne 

15. Diskusia   

16. Návrh a schválenie uznesenia 

17. Záver 

 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania obecného zastupiteľstva v Lopúchove. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

 

2. NÁVRHOVÁ KOMISIA, URČENIE ZAPISOVATEĽA A OVEROVATEĽA ZÁPISNICE 

p. starosta navrhol komisie v tomto zložení. 

Návrhová komisia:  Stanislav Vavrek (predseda), členovia: Ing. Milan Novotný a Ľuboš Tkáčik 

Zapisovateľ zápisnice: Mgr. Jozef Goliaš 

Overovateľ zápisnice: Ján Kolesár 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje vytvorenie a zloženie vyššie uvedených pracovných 

komisií. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 5, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

 

3. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 

Ďalším bodom programu bolo kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcej riadne schôdze Obecného 

zastupiteľstva v Lopúchove konanej dňa 04.02.2024 (Uznesenie č. 14 z 10. schôdze konanej 04.02.2024) 

 

3.1 Propagácia služieb miestnej knižnice 

 

p. Demský informoval poslancov zastupiteľstva, že pravidelne, každý piatok v miestnom 

rozhlase propaguje občanom služby miestnej knižnice. Aj na základe tejto mediálnej podpory, 

počet záujemcov je stále nízky a zostáva pomerne nezmenený. Preto za daného stavu, nateraz 

nemá veľmi zmysel investovať do digitalizácie miestnej knižnice.  

Taktiež v rámci tohto bodu bola potvrdená zmena poplatku, kde sa poplatok od 01.03.2024 

zvýšil z 0,05 € za knihu na nový poplatok, ktorý je aktuálne: 0,20 € / kniha. 

 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie propagáciu služieb miestnej knižnice 

starostom obce. 
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Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.2 Prepracovanie webstránky obce 

V súvislosti s poslednou schôdzou miestneho zastupiteľstva, p. Demský vyžiadal cenovú 

ponuku od spoločnosti dobraobec.sk , ktorá mu odprezentovala možnosti modernej web 

stránky obce, kde by sa malo dať jednoducho administrovať základné údaje či aktuality na web 

stránke obce.  

Následne v marci 2024 bola podpísaná Zmluva o vytvorení webového sídla, kde sa dodávateľ 

do 50 dní zaväzuje vytvoriť web stránku, presunúť dáta z pôvodnej stránky, otestovať 

a asistovať s nastavením, atď. (viď Zmluvu o vytvorení webového sídla). 

Cena za prenájom web stránky je 20 € / mesačne. Zmluva sa uzatvára na 24 mesiacov 

s výpovednou dobou 4 mesiace. Po uplynutí tejto doby sa automaticky zmluva predlžuje o 12 

kalendárnych mesiacov. 

Aktuálne, súčasná web stránke je v štádiu migrácie web hostingu a dát, kde by mali byť všetky 

dáta postupne prenesené a funkčnosť by mala byť otestovaná dodávateľom služieb. Dodávateľ 

spustil aj DEMO verziu stránky k nahliadnutiu. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie aktuálny stav dodávateľských prác web 

stránky. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

3.3 Vysporiadania vlastníckych vzťahov na parcelách pri budove OÚ Lopúchov 

p. starosta informoval poslancov, že pán Pavol T. bol formálne oslovený a pozvaný na dnešnú 

schôdzu zastupiteľstva. Následne sa Pavol T. ospravedlnil z neúčasti.  

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie neúčasť pána Pavla T. a  poveruje p. 

starostu Demského, aby formálne informoval a opätovne pozval pána Pavla T. na najbližšiu 

schôdzu obecného zastupiteľstva v Lopúchove, kde bude poslancami zastupiteľstva prvotne 

vypočutý jeho návrh vysporiadania vlastníckych vzťahov. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

3.4 Výzva poslancov PSK a Výzva predsedu PSK 

K daným projektovým výzvam, p. Demský informoval, že obec, ako žiadateľ, sa môže zapojiť iba 

do jednej výzvy PSK. Nemôže ako žiadateľ naraz figurovať v oboch výzvach súčasne. 

p. Demský sa preto prednostne zaujímal o Výzvu poslancov PSK, no z kuloárnych informácii sa 

dozvedel, že v tomto kalendárnom roku je veľa žiadostí a môže sa stať, že schválený príspevok 

bude malý, alebo nebude vôbec. Preto sa rozhodol ďalej túto žiadosť nepodávať, ale radšej 

počkať na podanie v budúcom roku. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie aktuálnu projektovú situáciu a nepodanie 

žiadosti v rámci projektu: Výzva poslancov PSK. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

3.5 Program rozvoja vidieka – MAS Sekčov - Topľa  

https://dobraobec.sk/
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V tomto bode resp. v rámci tejto výzvy sa uvažovalo o dokončení chodníka, kde by sa mala 

položiť dlažba a urobiť ešte ďalšie úpravy v rámci možností schválených financií. Pán starosta 

informoval, že obec bola úspešným žiadateľom v tejto výzve. Projektová dokumentácia (PD) by 

mala byť dokončená v budúcom týždni. Poplatok za PD odhaduje vo výške 800 € a čo sa týka 

celkovej sumy, k dispozícii by malo byť takmer 17000 €. Ak  sa to potvrdí, následne by mal p. 

Demský požiadať o stavebné povolenie a pokračovať ďalej v potrebných úkonoch, aby sa začalo 

s realizáciou potrebných prác. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie aktuálnu projektovú situáciu a poveruje 

starostu obce, aby pokračoval v potrebných úkonoch v danom projekte. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

3.6 ČOV Koprivnica a možnosti pripojenia občanov obce 

Pán starosta informoval, že prevádzkovateľ ČOV Koprivnica pokračuje v skúšobnej prevádzke. 

Nie je stanovený žiadny oficiálny termín jej spustenia. Zatiaľ formálne neboli diskutované 

žiadne formálne poplatky či napojenie občanov na splaškovú kanalizáciu. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie aktuálny stav ČOV Koprivnica. 

3.7 Zápis protipovodňového vozíka do majetku obce  

 

Podľa informácii od p. starostu, vozík bol zapísaný do majetku obce. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie zapísanie protipovodňového vozíka do 

majetku obce. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.8 Odpoveď žiadateľovi Jánovi R. o zamietavom stanovisku o jednorazovú dávku 

v hmotnej núdzi. 

 

Zamietavá písomná odpoveď bola vypracovaná a doručená žiadateľovi Jánovi R. 

 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie zaslanie písomnej odpovede občanovi 

resp. žiadateľovi Jánovi R. 

 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.9 Stav a dokončenie II. etapy verejnej vodovodnej siete v obci Lopúchov 

 

p. starosta Demský informoval, že 03.06.2024 by sa mal stretnúť s riaditeľom 

Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, ktorá etapovite realizuje napájanie.  

Účelom stretnutia by mala byť diskusia o dokončení Rozvodného potrubia A. II. etapy výstavby 

vodovodnej trasy. 

Taktiež ešte kolaudácia už dokončeného Rozvodného porobia G. v rámci II. etapy ešte stále nie 

nebola správcom navrhnutá a taktiež bude predmetom tohto stretnutia. Pán starosta bude 

následne poslancov zastupiteľstva priebežne o výsledku stretnutia informovať na najbližšej 

schôdzi zastupiteľstva. 
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Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stav realizácie  vodovodnej siete v obci 

Lopúchov 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

3.10 Program Slovensko – Zlepšovanie energetickej hospodárnosti a obnovy verejných 

budov 

p. Demský o v tomto bode ďalej informuje samostatne, a to podľa schváleného programu 

schôdze, kde viac informácií je uvedených nižšie v bodoch č. 11 a č. 12. 

 

5. SPRÁVA Z FINANČNEJ KONTROLY ZA IV. ŠTVRŤROK 2023 

V tomto bode pani kontrolórka obce Ing. Šuťáková informovala o kontrolnej činnosti – zistenie stavu 

dodržiavania záväzných právnych predpisov (hospodárnosť, efektívnosť a účinnosť) pri nakladaní 

s verejnými financiami za obdobie IV. štvrťrok roku 2023. 

Kontrola prebehla na úseku kontroly nakladania s majetkom obce, pokladnice, finančnými 

prostriedkami obce za obdobie IV. štvrťroku roku 2023, kontrola pohľadávok a záväzkov obce, kontrola 

plnenia vlastných príjmov na úseku daní a miestnych poplatkov, atď. Správa sa zobrala na vedomie bez 

výhrad. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vypracovanú finančnú správu hlavného kontrolóra 

z finančnej kontroly za IV. štvrťrok roku 2023. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

6. SPRÁVA Z FINANČNEJ KONTROLY ZA ROK 2023 

Ing. Šuťáková informovala o kontrolnej činnosti – zistenie stavu dodržiavania záväzných právnych 

predpisov (hospodárnosť, efektívnosť a účinnosť) pri nakladaní s verejnými financiami.  

Kontrola prebehla na úseku kontroly nakladania s majetkom obce, pokladnice, finančnými 

prostriedkami obce za celý rok 2023, kontrola pohľadávok a záväzkov obce, kontrola plnenia vlastných 

príjmov na úseku daní a miestnych poplatkov, atď. 

K danému bodu bola pani kontrolórkou predložená písomná správa s ktorou sa mali možnosťou 

oboznámiť poslanci miestneho zastupiteľstva. Správa sa zobrala na vedomie bez výhrad. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vypracovanú správu hlavného kontrolóra 

o kontrolnej činnosti za rok 2023. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

7. DÔVODOVÁ SPRÁVA KU KONTROLNEJ ČINNOSTI (KČ) ZA ROK 2023 

Ing. Šuťáková vypracovala dôvodovú správu ku kontrolnej činnosti za rok 2023. 

Skutočnosti, ktoré  nastali v roku 2023 v súvislosti s majetkom obce:  

- Obec zaradila majetok – obnova cestnej infraštruktúry do užívania 
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- Vyradil sa z majetku osobný automobil Škoda Felícia kombi (zošrotované) 

- Vykazuje prírastok na účte, čo predstavuje nedokončenú investíciu, z ktorej časť sa zaradila do 

majetku. 

Kontrola ďalej prebehla na úseku prímov do pokladnice a nakladania s finančnými prostriedkami obce 

Lopúchov. 

K danému bodu bola pani kontrolórkou predložená písomná správa s ktorou sa mali možnosťou 

oboznámiť poslanci miestneho zastupiteľstva. Správa sa zobrala na vedomie bez výhrad. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vypracovanú dôvodovú správu hlavného 

kontrolóra ku kontrolnej činnosti za rok 2023. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

8. SPRÁVA Z FINANČNEJ KONTROLY ZA I. ŠTVRŤROK 2024 

Ing. Šuťáková vypracovala správu a informovala o kontrole za I. štvrťrok 2024. 

Kontrola bola zameraná na činnosti – zistenie stavu dodržiavania záväzných právnych predpisov 

(hospodárnosť, efektívnosť a účinnosť) pri nakladaní s verejnými financiami za obdobie I. štvrťrok roku 

2024. 

Kontrola prebehla na úseku kontroly nakladania s majetkom obce, pokladnice, finančnými 

prostriedkami obce za obdobie I. štvrťrok roku 2024, kontrola pohľadávok a záväzkov obce, kontrola 

plnenia vlastných príjmov na úseku daní a miestnych poplatkov. Správa sa zobrala na vedomie bez 

výhrad. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie vypracovanú správu hlavného kontrolóra z 

finančnej kontroly za I. štvrťrok roku 2024. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

9. NÁVRH PLÁNU KONTROLNEJ ČINNOSTI NA II. POLROK 2024 

V závere k týmto bodom, Ing. Šuťáková zároveň informovala o pláne kontrolnej činnosti na II. polrok 

2024. 

Kontrola resp. plán kontroly sa bude zameriavať v súlade s platnými legislatívnymi požiadavka a bude 

zameraný na činnosti – zistenie stavu dodržiavania záväzných právnych predpisov (hospodárnosť, 

efektívnosť a účinnosť) pri nakladaní s verejnými financiami, evidenciu príjmov a výdavkov, evidenciu 

došlých či vydaných faktúr atď. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhnutý plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2024 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

10. ZÁSADY HOSPODÁRENIA A NAKLADANIE S MAJETKOM OBCE  

Pán starosta Demský predložil zastupiteľstvu k schváleniu vypracovanú internú smernicu s názvom: 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Lopúchov.  
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Táto smernica bola vypracovaná odborníčkou v danej problematike a definuje čo tvorí majetok obce, 

taktiež definuje prebytočný a neupotrebiteľný majetok obce. Zároveň určuje, ako nakladať s majetkom 

obce, určuje kompetencie starostu obce a obecného zastupiteľstva , definuje správu majetku a niektoré 

ustanovenia o prevodoch majetku obce či jeho nájme, výpožičke, vyradenie majetku, atď.  

Materiál bol prerokovaný zastupiteľstvom obce a body, kde bolo potrebné doplniť sumy majetku, boli 

doplnené takto: 

Článok č. 2  smernice, bod E: 500€, bod G: 500€, bod H: 500€, bod L: 1000€, bod N: 1 rok, bod R: 500€, 

bod W: 500€, 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje internú smernicu: Zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Lopúchov. Zároveň poveruje starostu obce, aby smernicu v príslušných formálnych 

bodoch doplnil a publikoval ju na web  stránke obce. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

11. VÝSLEDOK VEREJNÉHO OBSTARÁVANIA (VO) - PROJEKTOVÁ DOKUMENTÁCIA - ZNÍŽENIE 

ENERGETICKEJ NÁROČNOSTI 

Pán Demský informoval poslancov, že v tomto projekte došlo medzičasom k značnému posunu.  

Samotný projekt resp. projektová dokumentácia obsahuje: zateplenia obvodového plášťa kultúrneho 

domu, výmena krytiny na streche KD, výmena kotla, výmena niektorých okien, nový kazetový strop, 

inštalácia rekuperácie, inštalácia fotovoltických panelov,  atď.  

Aby obec (žiadateľ) získala 100% nenávratný finančný príspevok, podmienkou je, aby stavebné úpravy 

dosiahli aspoň 60% úsporu resp. zníženie energetických výdavkov. 

V súčinnosti so zástupcom spoločnosti resp. agentúry Energia plus, bolo vypracované VO s predmetom 

zákazky na vypracovanie PD – Zníženie energetickej náročnosti obecného úradu s KD v obci Lopúchov 

(PD a jej vypracovanie je oprávnený náklad). 

VO sa uskutočnilo pod záštitou Úradu pre verejné obstarávanie, cez ktorého portál sa uskutočnil zber 

a vyhodnotenie ponúk. VO sa zúčastnili celkovo tri subjekty, kde najnižšiu cenu v prieskume ponúkla 

spoločnosť Projekt Real, s.r.o. so sídlom v Bardejove, ktorá ponúkla sumu za vypracovanie PD vo výške 

34000€ (nie je platca DPH). 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie výsledok VO na vypracovanie PD k stavbe 

„Zníženie energetickej náročnosti obecného úradu s KD v obci Lopúchov“ . 

Hlasovanie:  za hlasovali : 5, proti hlasovali : 0, zdržali sa : 0 

 

12. ZMLUVA S VÝHERCOM VO 

Na základe realizovaného VO v bode č. 11 tejto zápisnice, bola poslancom predložená Zmluva o dielo, 

ktorú poslanci prediskutovali.  

Za výhernú stranu resp. spoločnosť Projekt Real, s.r.o.,  poslancom zámer a PD odprezentoval p. 

Kvokačka, kde sa prešli jednotlivé navrhované riešenia a prediskutovali sa ďalšie možnosti či skutočnosti 

v rámci realizácie PD. 
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Spoločnosť Projekt Real, s.r.o. má skúsenosti a taktiež aj dobré referencie s už realizovanými projektami 

a taktiež spolupracuje s ďalšími profesiami odborníkov, kde vie zabezpečiť potrebné dokumentácie  či 

posudky (statika budovy, požiarna ochrana, tepelno-technický posudok, atď.) 

Taktiež spoločnosť Projekt Real, s.r.o. sa vyjadrila, že budú súčinní pri ďalších možných modifikáciách či 

úpravách PD, ak by sa niečo vyskytlo pri projektovaní, či ak by bolo potrebné niečo zmeniť, upraviť 

alebo ďalej prediskutovať v rámci ich tímu odborníkov. 

Projekt Real, s.r.o. odhaduje čas na vypracovanie samotnej PD na približne dva mesiace. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhovanú Zmluvu o dielo s výhercom VO a poveruje 

starostu obce, podpísať Zmluvu o dielo na vypracovanie PD k stavbe: „Zníženie energetickej náročnosti 

obecného úradu s KD v obci Lopúchov“. 

Hlasovanie:  za hlasovali : 4, proti hlasovali : 0, zdržali sa: 1 

 

13. ZMLUVA O POSKYTNUTÍ FIN. PRÍSPEVKU - ZOS BARDEJOV 

Zariadenie opatrovateľskej služby (ZOS), ktoré je pri NsP sv. Jakuba v Bardejove zaslalo obci návrh 

Zmluvy o poskytovaní finančného príspevku pri odkázanosti fyzickej osoby na pomoc inej fyzickej 

osoby. Návrh zmluvy sa týka poskytovania sociálnej služby počas kalendárneho roka 2024 a je 

navrhnutý na dobu určitú (od 01.01.2024 – 31.12.2024). 

Návrh zmluvy bol zaslaný z dôvodu, že danú službu v súčasnosti využíva občan obce Dušan S., ktorý je 

tam umiestnený. 

Keďže zastupiteľstvo tú istú zmluvu s tým istým subjektom pre vyššie spomenutého občana obce 

prerokovalo aj v roku 2023, poslanci sa rozhodli, že aj za tento rok ju schvália v rovnakej výške. Poslanci 

zastupiteľstva schválili výšku príspevku pre ZOS Bardejov vo výške 20 € / mesačne. 

Uznesenie: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Zmluvu o poskytnutí finančného príspevku ZOS Bardejov 

a zároveň poveruje p. starostu Demského podpísať Zmluvu s ZOS v Bardejove vo výške príspevku 20 € 

/ mesačne. 

Hlasovanie:  za hlasovali: 5, proti hlasovali: 0, zdržali sa: 0 

 

14. RÔZNE 

 

14.1 Organizácia miestnej akcie pre detí 

V tomto bode p. poslanec Tkáčik navrhol, či by sme nemohli v blízkej dobe zorganizovať na 

miestnom ihrisku akciu pre miestne detí. Problém je nájsť ale vhodný termín resp. víkend, kedy 

by sa to mohlo zorganizovať. V mesiaci jún sú v pláne viaceré iné akcie v okolí. Navyše na 

miestnom ihrisku stále prebieha súťaž okresnej futbalovej ligy. Zastupiteľstvo sa bude ešte 

termínom a organizáciou tejto akcie ešte ďalej priebežne zaoberať, aby sa stanovil jednak 

dátum, program či atrakcie pre účastníkov tejto akcie. 

14.2  Výtlky na hlavnej cestnej komunikácii v obci 

p. poslanec Novotný požiadal, aby starosta obce kontaktoval PSK resp. príslušný odbor, ktorý 

spravuje komunikácie, keďže stav miestnej komunikácie cez obec na niektorých miestach v obci 
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je v žalostnom stave – hlavne bude treba opraviť výtlky na niektorých miestach v obci. Pán 

starosta bude kontaktovať správcu miestnej komunikácie za účelom opravy výtlkov. 

14.3 Deň matiek 

Poslanci zobrali na vedomie nadchádzajúcu akciu Dňa matiek, ktorá sa uskutočniť cez víkend a 

bude prebiehať pod záštitou miestneho Spolku červeného kríža. 

14.4 SOZA poplatok za Fašiangový ples za rok 2023 a rok 2024 

p. starosta Demský informoval, že niekoľko týždňov po miestnom plese sa mu telefonicky ozval 

zástupca SOZA. Keďže starostovi to bolo prezentované ako verejné zhromaždenie sa tým, že 

obec (ako usporiadateľ) nemala zakúpenú licenciu na prevádzkovanie hudobnej produkcie. 

Zástupca SOZA prezentoval návrh poplatkov za oba roky vo výške 670 €, ktoré obec uhradila. 

14.5 Obecný les  jeho využitie 

p. poslanec Novotný informoval, že obec má vo vlastníctve les vo výmere približne necelých 9 

ha. Navrhol obhliadku lesa s lesným hospodárom, kde ak by došlo k identifikáciu možných 

stromov, financie z výrubu / ťažby by sa mohli použiť na súčasné či budúce projektové aktivity 

v obci. 

14.6 Výzva na opravu a rekonštrukciu ulíc 

p. poslanec Novotný informoval, že v najbližších týždňoch by mali byť uvoľnené financie 

z bližšie nešpecifikovanej výzvy, ktoré by sa mali dať použiť na opravy a rekonštrukcie miestnych 

ulíc v obci, ktoré sú vo vlastníctve v obci. 

14.7 Výpoveď obce z cenovej regulácie cien elektrickej energie a plynu 

Obec v roku 2024 podlieha regulovaným cenám pri odberoch elektrickej energie a plynu. Pán 

poslanec Novotný upozornil pána starostu na možnosť lepších (neregulovaných) cien pre odber 

plynu a elektrickej energie, no podmienkou je podať v termíne výpoveď v rámci regulovaného 

odberu. 

V súlade s platnou legislatívou, aby subjekt mohol využívať neregulované ceny, výpoveď 

z regulovaných cien bolo nutné odoslať do 30.04.2024. p. starosta Demský informoval, že 

výpoveď bola podaná priamo v klientskom centre v požadovanom termíne.  

Obec by následne mohla využívať neregulované ceny energií od 01.01.2025. Pán starosta má 

prezistiť záujem okolitých obcí, či stihli dať výpoveď a či budú mať záujem sa taktiež zapojiť do 

neregulovaných cien. 

 

 

15. DISKUSIA 

V diskusii neboli poslancami zastupiteľstva prezentované žiadne iné podnety či návrhy, ktoré by mali 

byť zaradené do zápisnice schôdze. 
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16. NÁVRH A SCHVÁLENIE UZNESENIA 

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia. Návrh uznesenia je samostatnou prílohou tejto 

Zápisnice. 

  

17. ZÁVER 

p. starosta poďakoval všetkým poslancom za účasť a za prezentované informácie či diskusiu. Najbližšie 

by sa zastupiteľstvo malo stretnúť v mesiaci jún 2024. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Lopúchove, dňa: 30.05.2024 

 

 

 

 

 

------------------------------------------      --------------------------------------- 

 

Zápisnicu vyhotovil: Mgr. Jozef Goliaš     Zápisnicu overil : Ján Kolesár 


